
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 12 september 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Elias Bustamante Sävlind och Karolina Landmark.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-09-05 godkändes.
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2. Rapporter

2.1. Juristens dag
Projektansvariga informerade om att ansökan till arbetsgrupperna är förlängd till onsdag 23:59. I
övrigt håller de just nu på att fixa med utställaravtalen och planerar att dessa ska skickas iväg på
fredag. Marknadsansvariga är klara med design av merch och lägger beställning under veckan.

2.2. Ekonomiansvarig
Ekonomiansvarig informerade om arbetet med budgeten för 2024 är påbörjat. Om man har några
åsikter eller förslag om budgeten så kan man höra av sig till ekonomiansvarig via
ekonomiansvarig@jf-umea.se.

2.3. Utbildningsansvarig
Utbildningsansvarig informerade om att följande möten - sedan terminsstart för två veckor och en dag
sedan - ägt rum;

(i) sammanträde mellan Juridiska föreningens (JF) utbildningsansvarig och Juridiska
institutionens (JUS) studierektor,

(ii) möte med Juridiska institutionens (JUS) utbildningsutskott [Utbildningsutskottet vid
juridiska institutionen består av flera olika medarbetare inom fakulteten - till exempel
studievägledare, HR, doktorander - och sammanträder med syfte att ta vissa beslut kring
utbildningen vid institutionen. Det finns tre platser i utskottet för studentrepresentanter, vilka
innehas av utbildningsansvarig från JF samt två studierådsombud från JF. reds. anm.],

(iii) Studierådet Juridiska föreningen (JF) [JF:s studieråd är ett utskott vid juridiska
föreningen där utbildningsfrågor diskuteras. reds. anm.],

(iv) Studerandearbetsmiljöombud (SAMO) Julia Fischer & Amanda Persson sammanträde
med utbildningsansvarig [SAMO är studiearbetandemiljöombud vilka företräder alla
studenter som läser vid juridiska institutionen i arbetsmiljöärenden. reds. anm.],

En sammanfattning av mötet mellan utbildningsansvarig och studierektor, utbildningsutskottets
protokoll, samt mötesprotokollet från studierådet laddas sedvanligt upp löpande efter respektive
justering; och finns för våra medlemmar att ta del av under https://jf-umea.se/utbildning/.

Utbildningsansvarig informarade om att SAMO numera även kan nås via en enkät som skickades ut
genom avisering i JUS kanal på Canvas “Juristprogrammet” - länken finns även på JF’s hemsida
https://jf-umea.se/utbildning/ under rubriken “SAMO”.

Utbildningsansvarig informerade till sist att ansökningar från T1 till studierådet har börjat komma in
och uppmana alla som känner sig intresserade att göra som sina studiekamrater och söka en plats
genom att maila utbildning@jf-umea.se med en kort text om vem man är och varför man är bra
lämpad att bli Studierådsombud.
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3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för spelkväll under insparken
Generalerna vill ta ett beslut om en kostnad på 18 720 kr avseende spelkväll under insparken.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för pynt till sittning 2
Generalerna vill ta ett beslut om en kostnad på 628 kr avseende pynt till sittning nr 2.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om kostnad för engångskameror för sittning 2
Generalerna vill ta ett beslut om en kostnad på 837 kr avseende inköp av engångskameror till sittning
nr 2.
Styrelsen godkände beslutet.

3.4. Beslut om kostnad för lagböcker
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 100 175 kr avseende inköp av lagböcker.
Styrelsen godkände beslutet.

3.5. Beslut om kostnad för Åreresan
Klubbmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 148 320 kr avseende boende till Åreresan.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om styrelsen
Styrelsen har fått in en JF-åsikt som berättar att personen varit i kontakt med JF flera gånger gällande
mindre roliga saker och vill berätta hur imponerad medlemmen är över hur vi hanterar allt samt att
medlemmen känner sig trygg med oss som styrelse.

Styrelsen tackar för åsikten och meddelar att vi alltid försöker göra vårt bästa för att lösa situationer
som uppstår för våra medlemmar. Vi blir väldigt glada för den positiva feedbacken.
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4.2. JF-åsikt om styrelsens engagemang
Styrelsen som fått in en JF-åsikt kring att JF har blivit tråkig med dålig stämning. Medlemmen anser
att det inte finns någon energi till att göra något för medlemmarna och som att det bara är jobbigt för
styrelsen. Medlemmen lyfter att det på Instagram bara läggs ut om tävlingen med Lindahl och andra
samarbeten med endast affärsjuridiska byråer. Medlemmen nämner att det känns som att gnistan har
förlorats i JF.

Styrelsen tackar för åsikten och meddelar att under augusti och september äger insparken rum som
generalerna i första hand marknadsför på deras instagram “juristinsparken”. Styrelsen är i full gång
med planering för alla höstens event. Aktiviteter kommer att hållas under höstterminen likt förra året.

5. Informationspunkter

5.1. Finsittningen
Klubbmästaren informerade om att biljettsläpp till finsittningen kommer att ske via
anmälningsformulär i två etapper, observera att det först kommer att läggas ut ett formulär för junisar
att anmäla sig, och därefter kommer ett formulär att läggas ut för faddrar och förfaddrar eftersom
junisarna har företräde. Anmälningsformuläret för junisar kommer att läggas upp på torsdag den 14
september och anmälningsformuläret för faddrar och förfaddrar kommer att läggas upp på fredag den
15 september. Det är först till kvarn som gäller då lokalen rymmer max 200 sittande personer.

Mer information om sittningen kommer så småningom och läggs ut på jurisinsparkens instagram, i
Facebookgruppen “Juristinsparken” samt i ett evenemang på Facebook.

5.2. Åre vt 2024
Klubbmästaren informerade om att den årliga skidresan nu är bokad och att vi kommer att åka till Åre
under den 21 januari till och med den 25 januari med boende i VM området. Klubbmästaren
informerade även om att anmälan till Åre nu är öppen och stänger torsdagen den 14 september
kl.17.00. Mer information om resan samt om hur man anmäler sig finns på vår instagram samt i
Facebookgruppen “Juristprogrammet Umeå”.

6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,
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Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Elias Bustamante Sävlind Justerat, Karolina Landmark
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